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- Per què et vas decidir a fer el BDA? 
 
A l’hora de valorar el fet d’emprendre un projecte a llarg termini com aquest, atès que es 
tractava d’un programa de tres anys, vaig valorar els seus pros i els contres. La conclusió 
a la que vaig arribar fou que els esdevenidors beneficis eren molt més nombrosos que els 
inconvenients o les possibles adversitats, els quals eren pràcticament inexistents. Ara bé, 
havia de ser conscient que ab initio era necessària una implicació important de part meva 
en múltiples aspectes, com ara l’acadèmic o el de disponibilitat i compromís. Al cap i a 
la fi es tractava d’una oportunitat inèdita, d’una porta que duia a un camí fosc i desconegut 
al qual un mateix havia d’aportar-hi la llum per a gaudir d’ell.  
 
 
- Què és el que més t'ha agradat o has après d'aquesta experiència? 
 
Podria anomenar nombrosos beneficis d’aquesta experiència. Per començar, aquells que 
concerneixen el nivell en la llengua anglesa, ja que ha sigut necessària la seva aplicació 
en la comunicació oral, l’escrita i llegida a través d’assajos, de redaccions, d’elaboració 
d’històries i poemes, així com de la comprensió de la mateixa en els nivells prèviament 
esmentats. D’igual manera, els relacionats amb el desenvolupament personal en aspectes 
d’organització, planificació, constància i treball. I finalment un dels que aprecio més: el 
creixement intel·lectual i l’apertura cultural que m’ha ofert el Batxillerat Dual, 
considerant que es fomenta el pensament i raonament crític a través d’una visió 
estatunidenca del món contemporani.   
 
 
- I el que menys? 
 
A priori no n’hi ha cap que m’hagi disgustat en excés. Com a molt podria puntualitzar 
algun període de manteniment de la plataforma en línia que s’allargava quelcom més del 
previst, però res de greu. Un altre aspecte que no m’ha acabat de convèncer ha sigut el fet 
que a l’anglès no existeixi l’adjectiu “estatunidenc” i s’usi el genèric “americà”, però crec 
que la bústia de reclamacions del Batxillerat Dual no pot fer-hi gran cosa al respecte... 
Bromes a part, dono les gràcies a la gran organització de la plataforma i la facilitat de 
comprendre’n la dinàmica. Ha simplificat una ràpida adaptació que com a estudiant 
s’agraeix. 
 
 



 
- Ara que t'has graduat com a número 1 de l'Estat, com et sents? 
 
Mahatma Gandhi ens va deixar una gran frase: “la satisfacció radica el l’esforç, no en 
l’èxit. L’esforç total és una victòria completa”. Poca cosa més puc afegir a aquesta frase 
per expressar com em sento. Com a molt, feliç i satisfet. Feliç pel reconeixement que se 
m’ha atorgat, satisfet per veure que l’esforç no ha sigut en va. El High School Diploma 
en sí ja era un èxit pel qual sentir-se satisfet, però el reconeixement a nivell estatal, a 
fortiori augmenta aquest sentiment.  
 
 
- En què t'agradaria seguir els teus estudis? Vols anar a alguna Universitat en 
especial? 
 
La meva intenció és realitzar ciències polítiques, ja que és un món que admiro molt i en 
el que m’agradaria endinsar-me. A més a més, la seva interacció amb d’altres ciències 
socials com el dret, la sociologia, l’economia i fins i tot la filosofia, així com amb qualitats 
com l’oratòria i l’anàlisi de l’actualitat contemporània fan encara més tractiu aquest camp. 
Pel que fa a la universitat, encara estic una mica indecís, tenint en compte que el fet de 
cursar el Batxibac (doble titulació de Batxillerat i Baccalauréat francès) al Serra de 
Miramar m’obre la possibilitat de França. Encara cal que m’ho rumiï amb calma... 
 
 
 
- Vols donar algun missatge? 
 

Voldria encoratjar més alumnes a interessar-se en oportunitats d’aquest caire, atès que 
obren portes a grans oportunitats, en aquest cas, els estudis superiors als Estats Units. 
Oportunitats així s’han d’aprofitar, que trens així passen escassament per l’estació de 
cadascú.  

Pel que fa a mi mateix, només em resta agrair a tanta gent que m’ha ajudat a fer-ho 
possible i continuar endavant, ja que una llarga ruta s’inicia amb un pas... Moltes gràcies...  

 

 


